
 
Single Rock Cafe´s Generalforsamling d. 17.3.17 Vestergade 7B, Horsens 
 

1. Åbning af generalforsamlingen v/ formanden. 
2. Valg af Dirigent. 
3. Valg af referent og stemmetællere. 
4. Godkendelse af dagsorden for Generalforsamlingen. 
5. Formandens beretning. 
6. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab og budget. 
7. Indkomne forslag. 

1. Klubben bør indføre mobilepay som betalingsmulighed til arrangementer. 
2. Det er bestyrelsen som fastsætter priser på drikkevarer 
3. Der skal findes mulighed for at max deltagerantal til fester kan øges fra 50 

personer. 
4. Ville det ikke være en god ide, at man flytter baren ned i den anden ende af 

lokalet. Den kunne så evt. bygges op, så det blev et lukket rum, så man ikke skal 
flytte rundt på tingene hver gang, og baren kan stå fast. Den er så i nærheden af 
køkkenregionen og terrassen, når vejret ellers tillader at man kan hygge sig 
derude. 

8. Fastsættelse af kontingent. 
9. Valg af bestyrelsesmedlemmer. ( 5 eller 7stk) 

På valg er: Allan Bjørn Nielsen (ønsker genvalg) 
         Eigil Wendelin (ønsker ikke genvalg) 
         Tina Brorson (ønsker ikke genvalg) 
         Aage Iversen (ønsker ikke genvalg) 

10. Valg af 2 suppleanter 
11. Valg af revisor og revisor suppleant. 
12. Eventuelt. 

 

1) Formand Sanne Jespersen, bød velkommen til de fremmødte medlemmer. 
 
2) Bestyrelsen forslog Claus Schultz som dirigent og han blev valgt uden mod kandidat. 
 
3) Bestyrelsen forslog Lisbeth Lemming som referent og hun blev valgt uden mod kandidat. 

Stemmetæller Annemarie Riis og Michael Odgaard. 
 
4) Dirigenten konstatere, at der er lovlig indkaldt i henhold til vedtægterne. 

 
5) Formandens beretning.  ( vedhæftet )  
Spørgsmål :    Lokaler er det et permanent flyt – eller er det et flyt kun til fester.( kun fester )  
 Bemærkning, lokalerne Vestergade kan lejes via hjemmeside. 
 
6) Regnskab fremlægges af revisor Peter Jensen: 

a. Regnskab er fremlagt jævnføre vedtægter. 
b. Foreningen har genereret et overskud på ca. 10.000,- for året 2016. 
c. Sammenlignet med året før, en nedgang på 13.500,- i omsætning på arrangementer 

i. Julefesten var sløjfet og fællesspisning reduceret med 15,- pr. deltager 
d. Vare forbrug er 1000,- højre i år end sidste år og varesalg er 1100,- kr. mindre.  
e. Brutto avance gået ned fra 61% til 58 % 
f. Udleveret oversigt over foreningens tidligere års overskud.  
g. Peters kommentar er at vi skal passe på foreningens penge. Bl.a. mht. udgifter til fremtiden. 

  



 
Kommentar fra forsamlingen til regnskabet som blev godkendt; 

 varelager er ikke opgjort mht. vare forbrug/omsætning. 
 syntes ikke det er urimeligt at vi har en egenkapital på kr. 131.000 og gerne derover. 
 147.000,- blev brugt til eget lokale, lys, husleje, investeringer. 2008/09/10. 
 Bestyrelsens mål er at bevare egenkapitalen på samme niveau. 
 Super fint regnskab 
 Set i forhold til antal medlemmer er 131.000 fint. 
 Kontingentbetaling for 2016 kr.31.100,- (Året før var det kr. 4.000,- lavere.) 

 
 
7) Indkommende forslag: 

a. Klubben bør indføre mobilepay som betalingsmulighed til arrangementer. 
Kommentar:  

i. Peter Jensen – henviser til at få dankortautomat. 
ii. Kun arrangementer og medlemskaber og ikke kassebon.  

Forslaget: vedtaget enstemmigt. 
 

b. Det er bestyrelsen som fastsætter priser på drikkevarer 
Kommentar: 

i. Peter Jensen; tidligere generalforsamling, vedtaget at priserne skulle være status 
quo, men priserne er faldende alligevel. 

ii. Torben Rasmussen; bestyrelsen står også for regnskab. 
iii. Hans Henrik; En folkevalgt bestyrelse skal have den magt at de tager beslutninger, 

medlemmer kan agere herefter. 
iv. Bestyrelsen skal kunne regulere priserne løbende, også set i forhold til 

markedspriser. 
Forslaget: vedtaget 42 for, 2 imod og 2 blanke. 
 

c. Der skal findes mulighed for at max deltagerantal til fester kan øges fra 50 personer. 
Kommentar: 

i. Allerede debatteret via formandens beretning. 
ii. Kalender for ledig lokale i stueplan på Vestergades Beboerhus’ hjemmeside – Ifølge 

Lars Bjørnlund og Peter Jensen 
iii. Skal klubben finde andre lokaler hvis medlemstallet stiger yderligere.  
iv. Formanden; afventer antal til fester. 

Forslaget: vedtaget 38 for, 6 imod og 2 blanke. 
 

d. Flytning af bar mv. i lokalet. 
Kommentar: 

i. Allan har dialog med huset og forespurgte om der kan laves om på barplaceringen 
samt at lave overdækning på terrassen. 

ii. Lars Bjørnlund, forslår det søges skriftlig til beboerhuset.  
Forslaget: vedtaget enstemmigt. 

 
 
8) Fastsættelse af kontingent. 

Kommentar: 
a. Niveauet er lidt højre end andre afdelinger. Bestyrelsen opfordrer til at fortsætte med samme 

pris. 
b. Minimum kontingent. Silkeborg er på 300,-  Jævnfører landsforeningen.  
c. Opfordre til at overskud bruges til at få flere medlemmer. 
d. Må gerne sættes op til 500,- - når pengene går til gode formål i foreningen. 

Enig GF: Kontingentet fortsætter til samme satser.  
  



9) Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
a. Allan Bjørn Nielsen – ønsker genvalg 
b. Eigil (er ikke på valg men ønsker at træde ud af bestyrelsen ) 
c. Tina Brorson (ønsker ikke genvalg) 
d.  Aage Iversen (ønsker ikke genvalg) 

 
Bestyrelsen har følgende forslag til nye medlemmer.   

Dorte Skovlund Jensen 
Ivan Hansen 
Torben Rasmussen 

 
Forslag fra GF: 

Anne Marie Mortensen 
Lars Bjørnlund 

 
Jævnføre vedtægter skal der vælges en bestyrelse på 7 eller 5 medlemmer 
Efter en kort debat stemmes der om bestyrelsen skal være på 5 eller 7 personer. 
7 personer: 6 stemmer 
5 personer: 40 stemmer 
Bestyrelsen kommer til at bestå af 5 personer 
 
Der vedtages inden valget; 

a. Der kan stemmes på 4 kandidater 
b. De 3 kandidater med flest stemmer indtræder i bestyrelsen for en 2-årig periode. 
c. Den kandidat med 4 flest stemmer indtræder for en 1-årig periode. 
d. De 2 sidste bliver suppleanter. 

 
Afstemningsresultat: 
2-årig periode 

1. Dorte Skovlund 43 
2. Allan B. Nielsen 42 
3. Torben Rasmussen 39 

1-årig periode 
4. Ivan Hansen 24 

 
10) Suppleanter: 

1. Anne Marie Mortensen 17 
2. Lars Bjørnlund  13 

 
11) Valg af revisor:  
Her vælges Peter Jensen.  
Suppleant Lisbeth Lemming.  
 
12) Eventuelt: 
 
Allan takker for indsatsen til Eigil, Åge Tina(ikke tilstede) og Peter.  
 
Peter, vedr. begivenheder i aviser – opslag – her skal vi gøre en indsats.  
 
Forespørgsel: Landsfest, der oplyses at Odense har det på programmet 20 Maj. 
 
Dirigenten ønskede tillykke med valget og takkede for god ro og orden. 
 
Mødet afsluttes og der er smørrebrød. 
  
   
Referat er godkendt. 
 
____________________________________________  
Claus Schultz, Dirigent 


